

Referat af bestyrelsesmøde d. 12-11-2020

Til stede: Peter, Merete, Kirsten (under pkt. 4 og 5), Claus, Jan, Poul, Preben, Jens.

Afbud: Bettina og Bjørn. Referent: Jens

1. Økonomi og medlemstal.

Peter: der står 263.000 på kontoen. Det er tilfredsstillende.

Medlemstallet er på 187.

2. Udvalgene.

Netværksmøder: Peter har ikke deltaget pga. koronasituationen.

Udenoms områderne mm. (Preben):

Der har været problemer med at starte motorbåden. Batteriet er kontrolleret og er ok. Preben vil prøve at starte motoren ca. hver 14 dag.

Der skal købes 2 ramper, så man kan få båden ind i containeren igen. Preben køber.

Der er en betjeningsvejledning til båden på rattet. Placering af nøglen til containeren har ikke været meldt ud til alle. Peter undersøger om trailerens hængelås kan bruges. Nøglens placering skal meldes ud til alle (via mail fra Bjørn).

Plankeværk ved skraldespandene: Kommunen har lovet at komme med et tal på hvor mange skraldespande der skal stå. Preben river det gamle plankeværk ned og køber materialer til et nyt. Merete og Preben laver et udkast til hvordan det skal indrettes og placeres.

PR (Preben): Et skriv angående standerstrygningen til ugeavisen er ikke kommet i. Det samme har været tilfældet de sidste 3 gange, vi har prøvet at få noget i avisen.

Huset & kaproning (Merete): Huset er færdigt og vedrørende kaproning har der ikke været noget.

Sikkerhed (Merete): Manglende brug af redningsveste er et problem. Man SKAL have vest på nu!!!!!!! Ellers træder 14 dages karantæne i kraft.

Det blev besluttet at 2'er GIG ikke skal afrigges. Hvis man vil ro GIG i vinterhalvåret skal man afgive en tro og love-erklæring på, at det er på eget ansvar, som afleveres til Merete. Merete laver en formular. Bjørn skal sende en mail ud, når formularen er klar.

Ungdom (Claus): Der er 3 aktive pige og 6 drenge. Claus har 2 emner til hjælpetrænere. Kan vi evt. give dem en slags "løn"?

Der er 3 ungdomstrænere, der stopper til jul, så der skal findes 3 nye. Claus taler med Bettina om at finde nye emner.

Uddannelsesudvalg (Claus): Claus præsenterede introduktionsforløb til nye roere. Der kommer en mere detaljeret plan med uddybning af de enkelte punkter. Claus indkalder til en temaaften om emnet – Datoen er d. 24/11 kl. 19 – 21. Peter foreslog at supplere med en forældreaften.

Der er fuld opbakning til initiativerne fra bestyrelsen.

3. Ny GIG båd.

Bestilles nu.

4. Corona regler.

Peter har haft kontakt til DIF, det er ok med max 10 personer pr. hal.

Saunaen er ikke længere omfattet af forbud, og gøres klar til brug.

Spørgsmål om mundbind: Vi anbefaler at bære mundbind når vi færdes i roklubbens lokaler.

Førstesalen er opdelt i 3 zoner: 2 altaner og stuen med max 10 pr. område.

På forpladsen skal der holdes afstand.

5. Kontingent for 2022 mm.

Diskussion om klubbens fremtid: Kirsten: hvilken roklub vil vi have? Vi skal væk fra "dem og os".

Peter: Vi skal have flere fælles arrangementer.

Kontingent for 2022: Bjørns forslag (se mail fra Bjørn d. 9 nov.) fremlægges til afstemning på næste generalforsamling.

Ens rettigheder til at benytte bådene for alle - undtaget benyttelse af kaproningsbåde - foreslås indført fra standerhejsningen 2021.

6. Broen.

Den beskadigede bro er kørt til smeden. Forventes retur til foråret (måske januar).

7. Fremtidig bestyrelse.

Peter, Bjørn, Poul, Preben og Bettina er på valg. Alle genopstiller.

De 3 suppleanter er også på valg.

8. Årsberetning.

Alle bedes komme med input.

9. Generalforsamling.

Generalforsamlingen forventes afholdt første tirsdag i marts 2021.

10. Næste møde:

Næste møde er d. 15/12 kl. 19:00

11. Evt.:

Merete: Udlån af redningsveste, er det ok? Vi har 50 redningsveste, og der er udlånt 15 på nuværende tidspunkt. Har vi nok til alle der vil ro? Preben tager problemet op med Niels Klemmensen.

Alternativt kan man dele vestene op i to grupper – til lige og ulige dage.

Plads til ergometre vs. plads til både: Poul og Merete ser på om forholdene kan forbedres.